
Czy radni chcą wyższych opłat dla kupców?
Prezydent Juliusz Wiernicki, w odpowiedzi na apele lokalnych kupców, przygotował projekt uchwały
mający na celu obniżenie opłat targowych. Zawierał on m.in. propozycję zmniejszenia dziennej
stawki z 5,00 zł do 3,50 zł w dni robocze oraz do 4,00 zł w weekendy.

Projekt  wprowadzał  również  czytelne  zasady  dotyczące  opłat  za  pojazdy,  z  których  nie  jest
bezpośrednio prowadzona sprzedaż. Za samochód osobowy, ciągnik rolniczy, przyczepę do 9 m2 –
6,00 zł. Za samochód ciężarowy do 3,5t od 10 do 13 m2 – 10 zł. Za samochód ciężarowy powyżej
3,5t od 14 do 20 m2 – 15 zł  od pojazdu. Obecnie opłaty pobierane są od 1 m2  zajmowanej
powierzchni.(patrz tabela).

Pomimo tego, że propozycja ta mogła przynieść korzyści dla kupców, większość radnych była jej
przeciwna  i  zdecydowała  o  zdjęciu  projektu  z  porządku  obrad.  Zamiast  tego,  12  radnych
przygotowało alternatywny projekt uchwały, który 13 listopada trafił do Przewodniczącego Rady
Miasta.

Jak wynika ze wstępnej analizy przeprowadzonej przez dział prawny Urzędu Miasta, propozycja
radnych może okazać się niekorzystna dla kupców. Zgodnie z tym projektem, pojazdy znajdujące się
na terenie targowiska i zajmujące stanowiska wyznaczone do handlu nadal będą podlegały opłacie
za  każdy  zajęty  metr  kwadratowy.  W  praktyce  oznacza  to,  że  radni  zaproponowali  bardziej
rygorystyczne i kosztowne rozwiązania niż te, które przedstawił prezydent Wiernicki.

W tym momencie Przewodniczący Rady Miasta, zgodnie z regulaminem, przekazał projekt uchwały
prezydentowi w celu jego zaopiniowania.
 

 
 



 
 


